
Verslag vergadering ParochieComité Obbicht d.d. 18 januari 2022 
ten huize van Ben Haerkens 

 

 

Aanwezig : Ben Haerkens, Jan Hermans, Lion Demarteau en Jac. Lemmens 

 

 

 

 

 

1. Opening en vaststellen agenda 

Ben Haerkens opent de vergadering met een woord van welkom.  

De agenda wordt niet gewijzigd. 

 

2. Verslag vergadering 6 december 2021 

- Blad 1. Het plaatsen van de kaarsenstandaard kan doorgaan. DE kaarsen mogen ontstoken worden 

zodra Hub Alberts er zich van overtuigd heeft dat er niet mis kan gaan. 

Blad 1. Evalueren funtioneren Parochiecomité. Ben zegt dat de totale beoordeling niet aan de orde is 

geweest. Het PC stelt vast dat de totale beoordeling scoort als Ruim Voldoende. 

Er worden verder geen op- of aanmerkingen op het verslag gemaakt. 

 

- Op de actielijst kan slecht één persoon als aanspreekpunt vernoemd worden. Deze kan uiteraard zich 

van hulp voorzien als dit nodig blijkt. 

Nr. 1. Ben zal de plaatsing van de kaarsenstandaard samen met Jan afwerken. 

Nr2. Jan maakt een afspraak met Lion voor het verwijderen van de bloemenbak in de Mariakapel. Het 

asbet kan volgens Ben ook in Born afgeleberd worden. Lion zal plastic kopen om de bak in te pakken. 

 

3. Binnengekomen en uitgaande stukken 

Binnengekomen stukken  

- N.v.t. 

Jan Hermans meldt dat de huurpenningen van KPN over 2021 als ook over 2022 nog niet zijn 

overgemaakt. Dit geldt ook voor het bedrag dat aan het bisdom moet worden overgemaakt als zijnde 

bemiddelingskosten. Lion zegt dat hij hierover met KPN contact heeft gehad.  

Noot : inmiddels zijn de afgesproken bedragen overgemaakt (JH). 

 

Uitgaande stukken 

- N.v.t. 

 

4. Plan van aanpak vervanging banken 

Voorgaande aan deze vergadering heeft het PC in de kerk de situatie m.b.t. de kerkbanken bekeken. 

Er zullen 220 stoelen nodig zijn waar bij de knielbanken die zich links en rechts van het priesterkoor 

bevinden naar de grote ruimte verplaatst zullen zodat kerkgangers die dit wensen gelegenheid hebben 

om te knielen. We hebben dan ± 320 zitplaatsen ter beschikking. 

Hoe gaan we om met de aanschafkosten? Gaat er een subsidieaanvraag verstuurd worden? 

Op het moment dat de harmonie huurt zullen we rekening met de prijs van elders te huren stoelen 

rekening moeten houden. 

Probleem dat op ons aankomt is dat we de verwijderde kerkbanken moeten zien kwijt te raken. 

De parochianen zullen middels een artikel in het federatieblad worden geïnformeerd. 

 

 

 



5. Stand van zaken WMC Site Event 

Ruud Jennekens en Ivo Croes hebben vorige week een gesprek gehad met de WMCorganisatie. Het 

WMC is geporteerd van het initiatief en gaat proberen een toporkest naar Obbicht te halen. 

Het programma voor deze 3 weken is in voorbereiding.  

Jan geeft nog enige informatie over het resultaat van de loting voor de optredens. Er zal op maandag 18 

juli een receptie gehouden worden. 

 

6. Vervolg aanschaf Apollo III en proefopstelling internetaansluiting 

Ben zegt dat 2 parochies vóór de aanschaf van een Apollo III zijn en 2 parochies zijn tegen. We hebben 

een offerte van fa. Eijsbouts voor 4 luidcomputers, maar als deze parochies blijven weigeren zal de 

aanschafprijs zeker hoger worden. Dit punt gaat terug naar de cie. Gebouwen en Terreinen. 

Ben benadrukt nog eens het belang van het kunnen streamen van kerkdiensten. Hiervoor zal een 

proefopstelling internetaansluiting worden gerealiseerd. De router gaat ± € 250,-- kosten. 

We moeten er wel alert op zijn dat het wifisignaal wordt uitgezet als er geen activiteiten in het gebouw 

plaatsvinden.  

 
7. Wat betekent Caritas voor onze parochie? 

Caritas Federatie Born gaat op korte termijn van start in alle parochies van de federatie.  

Het betreft een aparte stichting met een eigen bestuur. Ben leest vervolgens uit het verslag van cie. 

Pastoraal. ‘Pastoor geeft aan dat alle hindernissen om te komen tot een Caritas voor de  

Parochiefederatie Born uit de weg geruimd zijn en hopelijk snel een door het Bisdom Roermond 

goedgekeurde convenant getekend kan worden. Volgens pastoor is de Caritas Instelling belast met 

het genereren en beheren van de financiën ten behoeve van de caritatieve doelen van de parochie. 

Pastoor vraagt de commissie Pastoraal om te komen tot een adviescommissie die de 

caritasinstelling adviseert m.b.t. caritatieve bestemming voor de gelden. De leden van de 

commissie Pastoraal zijn het niet met pastoor eens. Volgens de vergadering komt de taak om een 

adviescomité in te stellen toe aan de Caritasinstelling. Na enige discussie hieromtrent zal pastoor 

na bestudering van de officiële richtlijnen dit terugkoppelen naar de leden van de caritasinstelling 

de heren Theelen en Hecker.’ Het formele deel van Caritas Federatie Born is geregeld in een 

convenant. Dit is/gaat naar het bisdom voor de bisschoppelijke goedkeuring.  

Lion merkt nog op dat als er verzoeken van financiële aard zouden komen, er voldoende organisaties in 

het land zijn die hier ondersteuning kunnen bieden. Ben geeft vervolgens nog enkele voorbeelden die 

hier van toepassing zouden kunnen zijn. 

 

8. Informatie vanuit Federatiebestuur 

- Parochie Buchten is benaderd om een perceel grond ter hoogte van Baakhoven te verkopen aan een 

energiemaatschappij om daar een zonne(panelen)weide aan te leggen. Dit kan een grote financiele 

plus voor de parochie betekenen. Dit zal ook in de cie. Gebouwen en Terreinen besproken gaan 

worden. 

 

9. Activiteitenkalender en besluitenlijst 

Betreffende lijsten worden op hun actualiteit bekeken en daar waar nodig aangepast. 

 

Actiepuntenlijst 

 

Activiteitenkalender 

Geen bijzonderheden. 

 

Besluitenlijst 

Geen bijzonderheden. 

 



10. Rondvraag 

Lion Demarteau : Lion zal op korte termijn kontak opnemen met van Didden om te stoppen met diens 

werkzaamheden op het kerkhof. Actiepunt Lion. Het is de bedoeling dat daar waar mogelijk grasveld 

wordt aangelegd. Lion gaat op zoek naar een ander tuiniersbedrijf. 

Verder zegt Lion dat het koor weer mag repeteren, maar wel zonder publiek.  

Lion wil een watertappunt aan de buitenkant van het parochiezaaltje installeren.  

De waterafvoeren in de sacristie en in de keuken zijn aan een reparatiebeurt toe.  

Lion vraagt wie de bankenverkoop gaat doen → Dit zullen we afspreken na overleg met Concordia 

Volgens Lion moet het archief opgeruimd worden. Lion geeft aan hiermee te starten waarna Jan hier 

een vervolg aan zal geven. 

Jan Hermans. Voor het volgende overleg met Concordia zal Jan een afspraak maken. 

Ben Haerkens. Apollo III → Ben + internetaansluiting 

Ben Haerkens.  Kaarsenstandaard in Willibrorduskapel plaatsen. 

 

11. Sluiting  

Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben Haerkens om 16:20 uur de vergadering en wenst allen nog een 

prettige dag. 

 

Volgende vergadering :  woensdag 23 februari  :  Jan Hermans.   Aanvang 14.30 uur. 

 

 

Goedkeuring verslag : 

 

Ben Haerkens               Jan Hermans   Jac. Lemmens      Lion Demarteau 

 

 

 

   

----------------  --------------------       ----------------             ------------------ 

                  

 

 

 

 

                

Vergaderdatums 2022: 

18 januari  Ben Haerkens  27 juni   Ben Haerkens 

23 februari Jan Hermans   12 september  Jan Hermans 

  4 april  Jac. Lemmens  24 oktober    Jac. Lemmens 

16 mei   Lion Demarteau   5 december  Lion Demarteau  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

5 

 

 

Actielijst n.a.v. PC vergadering d.d. 6 december 2021     No. 1-2021 

 

NR. Datum 

afspraak 

 

Onderwerp Actie door Datum 

gereed 

 1 06-12-21 Bekijken plaatsing kaarsenstandaard met offerblok in Willibrorduskapel Ben      24-02-22 

2 06-12-21 Slopen bloemenbak in Mariakapel en afvoeren naar gemeentewerf  Lion 24-02-22 

3 12-01-22 Annuleren opdracht renovatie kerkhof door van Didden Lion 24-02-22 

4 12-01-22 Installeren watertappunt buitenkant parochiezaaltje Lion 15-06-22 

5 12-01-22 Reparatie waterafvoeren sacristie en keuken Lion 01-04-22 

6 12-01-22 Opruimen archief Lion 01-05-22 

     

     

     

     

 

 

 


